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Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

Vragen (PvdA) Marion Lippens-de Reu n.a.v. teruggevraagde stukken commissie Ruimte:  
e-mail burger van 11 december 2021 toezenden afschrift van brief inzake Nota bos van de 
toekomst – 2004073 / agendapunt 102  

De briefschrijver stelt dat het advies is uitgebracht door een bedrijf  wat zich richt op  
beheerswerkzaamheden van de bossen in plaats van een onafhankelijke partij, en de 
voorgestelde strategie enorm schade zal berokkenen aan de bestaande oudere bossen. 
Bovendien noemt hij dat er door vakmensen met een achtergrond bijzonder 
andere  Staatsbosbeheer anders kijken naar een bosbeleid, namelijk dat het zelfregulerend 
vermogen van de bossen centraal behoort te staan en bosbeheer natuurvolgend in plaats 
van sturend is. Het zou een grotere biodiversiteit, betere klimaatbuffering en 
belevingswaarde opleveren tegen lagere kosten. 
 

Kan GS reageren op de inhoud van de brief kan worden en de kritische kanttekeningen.  
 

1. Bent u op de hoogte van deze e-mail en zijn visie?  

2. Wat is uw gedachte hierover?   

3. Wilt u deze kritische visie meenemen in uw overwegingen aangaande de uitvoering  
van de bossenstrategie? Graag uw motivatie. 
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